

# Perhimpunan Bulanan JPWPL, Julai 2019 : Data Kita Tanggungjawab Kita



**Labuan, 18 Julai** – Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan (JPWPL) telah melancarkan Sambutan Bulan HRMIS Peringkat Negeri yang telah dirasmikan oleh Pengarah Pendidikan, Encik Raisin Saidin pada Perhimpunan Bulanan JPWPL bertempat di BTPN Labuan, kelmarin.

Bulan Julai telah dijadikan Bulan HRMIS peringkat kebangsaan bagi mempromosi HRMIS, berkongsi maklumat serta permasalahan, meningkatkan ketepatan data HRMIS dan memperluaskan penggunaan *Business Intelligence (BI)* dalam analisis data HRMIS.

Encik Raisin Saidin berkata semua pemilik kompetensi (Competency Owner/ CO) perlu memastikan data masing-masing dalam HRMIS sentiasa dikemaskini, tepat dan

berintegriti.

*Ketepatan dan kesahihan data dalam HRMIS adalah tanggungjawab masing-masing. Saya menyeru semua warga Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan untuk bertanggungjawab dengan data yang terdapat dalam HRMIS seperti tagline Kementerian Pendidikan Malaysia iaitu Data Kita, Tanggungjawab Kita. Encik Raisin Saidin*

Beliau juga menzahirkan kegembiraan dan tahniah di atas kejayaan Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan dengan meraih 5 bintang Anugerah Kecemerlangan Petunjuk Prestasi Utama (KPI) HRMIS bagi tahun 2018.



Anugerah 5 Bintang HRMIS 2018 disampaikan kepada Pegawai Meja Puan Ajiejah

Dalam masa yang sama, Encik Raisin Saidin mengingatkan semua warga pendidikan, masih ada ruang penambahbaikan dalam HRMIS terutama memastikan data adalah sah dan terkini.

Di majlis yang sama telah diadakan taklimat Pusat Pungutan Zakat (PPZ) Labuan, penyampaian sijil kepada sekolah, surat kenaikan pangkat, sijil dan cenderamata, *staff of the month* dan sambutan Hari Lahir bagi bulan Julai 2019.

Cikgu Roziah Abdul Rahman, guru SM St Anthony telah diangkat sebagai Adiwira Guru Labuan bagi bulan Julai 2019.



Sambutan Hari Lahir Warga Pendidikan Labuan yang lahir pada bulan Julai



Encik Christopher menerima sijil kenaikan pangkat daripada Encik Raisin Saidin



Puan Khaziyati menyampaikan *goodies* Hari Lahir kepada Encik Raisin Saidin



Encik Azizi menerima sijil *Staff Of The Month* bagi bulan Julai 2019